
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 372

Finder ministeren det rimeligt, at det nuværende system med opkrævning af virksomhe-

dernes elafgift er indrettet sådan, at virksomhedernes likviditet bliver bundet af staten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand

1/1

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del -  Spørgsmål 372

Offentligt


